
 

 

Verslag vergadering Participatieraad Putten op 20 december 2023 

om 19.45 uur in Stroud 

 

Aanwezig: allen met uitzondering van mevrouw van den Broek en de heer Kortrijk 

1. Opening en welkom. De voorzitter heet allen welkom. Hij constateert dat de agenda 

ongewijzigd wordt vastgesteld. De drie aftredende leden hebben gezorgd voor een 

heerlijk stukje gebak bij de koffie. 

2. Verslag vergadering 15 november 2023. Dit verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

De secretaris laat het verslag op de website plaatsen. 

3. Actiepuntenlijst per 15 november 2023. Voor kennisgeving aangenomen. Alle zaken 

zijn uitgevoerd. 

4. Overleg DB en gemeente Putten op 13 december 2023. Het verslag wordt voor 

kennisgeving aangenomen. Een vervolg-overleg is inmiddels gepland voor 23 januari 

a.s. Er komt dan een voorzet van de zijde van de gemeente die zou moeten leiden tot 

een adviesaanvraag. Inzake het onderwerp “andere invulling van participatie” wordt 

opgemerkt, dat er een scheiding gaat ontstaan tussen burgers die wel voor zichzelf 

(kunnen) opkomen en mensen die dat niet kunnen, om welke reden dan ook. 

Bovendien kun je de begrippen Inburgering en Armoede niet los zien van huisvesting 

voor die doelgroepen. Het gaat volgens de leden vooral om de inbedding van het 

sociaal domein in de totale gemeentelijke organisatie, dus ook richting ruimtelijke 

ordening. Daarnaast is er de vraag hoe je de laag geletterde inwoners meer zicht kunt 

geven. Dat geldt zowel voor nieuwkomers als voor autochtone Puttenaren die moeite 

hebben om de ambtelijke taal te begrijpen. 

5. Mededelingen en ingekomen stukken. De Inclusiefgroep heeft weer een nieuwsbrief 

gestuurd, die zal worden doorgezonden. Verder heeft de gemeente een reactie 

gestuurd op ons advies van de november-vergadering over de Beleidsregels Sociaal 

Domein. Alle leden hebben deze ontvangen. De reactie wordt voor kennisgeving 

aangenomen. Tenslotte deelt de secretaris mee, dat een kerstpakket voor een ieder 

gereed staat. De leden van de Participatieraad waren aangenaam verrast door het 



bezoek vandaag van de wethouder, die allen een gemeentelijke kerstattentie 

overhandigde. 

6. Adviesaanvraag Clientervaringsonderzoek 2022. Hoewel er vooraf slechts een enkele 

reactie vanuit de raad is ontvangen, geeft de discussie toch enkele kritische 

opmerkingen weer, die de secretaris in een advies aan het college zal verwoorden. 

Die opmerkingen betreffen onderwerpen als bevordering respons, bekendheid 

clientondersteuning, te weinig beschikbare uren. Ook wordt kort verslag gedaan van 

een klacht van een inwoner van Putten over de wijze van communiceren door de 

afdeling (jeugdzaken). Vanuit de raad is geadviseerd om de Ombudsman in te 

schakelen. Dat heeft ertoe geleid, dat betrokkene nu een formele klacht bij de 

gemeente heeft ingediend. Omdat het hier over een individuele, niet-inhoudelijke 

klacht gaat, besluit de raad deze zaak voor kennisgeving aan te nemen. 

7. Mondelinge rapportages. Vanuit het Inclusiepanel wordt aangegeven, dat het 

voortbestaan van het panel een vast agendapunt blijft. De nieuwe voorzitter wil meer 

structuur aanbrengen in de vergaderingen. Met het Inclusiepanel betreurt onze raad, 

dat vanuit de gemeente de ambtelijke ondersteuning niet of nauwelijks aanwezig is. 

We hopen op een meer betrokken houding. 

8. Uit de werkgroepen. Vanuit WMO en Participatie geen opmerkingen. De werkgroep 

Jeugd heeft een gesprek gehad met Sander van Zomeren, die door de gemeente is 

ingehuurd. Hij wil een plan opstellen, dat ter advisering bij onze raad zal komen. 

Eventueel is ook een optie om Sander in de eerste helft van het volgende jaar in onze 

voltallige vergadering uit te nodigen voor een overleg. Edwin van Harten meldt ook 

gesprekken over Sport en Bewegen in Putten, met name over het onderwerp 

Speelplekken. Inclusieve speeltuinen zou het uitgangspunt moeten zijn. Jaap van Gent 

meldt een Movisie bijeenkomst op 5 februari over het leerlingenvervoer. Die 

uitnodiging zal worden doorgeleid naar Fons Kortrijk. 

9. PR en Communicatie. Miriam Brunt zorgt er voor dat ons vergaderschema op de site 

wordt geplaatst. Voor het Jaarverslag over 2023 zal zij zich nog verdienstelijk maken. 

Zij wil daarom voor 1 februari 2024 van iedere werkgroep een bijdrage inclusief 

highlights. De secretaris zal ervoor zorgen, dat alle adviezen/besluiten van onze raad 

uit het jaar 2023 op de site komen te staan. Bertina Bruggeman neemt de taak van 

Miriam over op het gebied  van facebook en sociale media. De voorzitter geeft aan, 

dat de drie leden, die per 1 januari 2024 aftreden zelf hun ontslag bij het college van 

burgemeester en wethouders moeten indienen. Tenslotte wordt afgesproken, dat de 

vertrekkende voorzitter, Kees Bor, en de nieuw aantredende voorzitter, Gerrit Jan 

Zomer, een publiciteitsmoment met De Puttenaer zullen regelen. 

10. Ontwerpbegroting voor 2024. Deze wordt door de Participatieraad ongewijzigd 

vastgesteld. De penningmeester zal hem nu indienen bij de gemeente Putten. 

11. Rondvraag. Geen inhoudelijke vragen. 

12. Afscheid van de leden Ria van Pagee, Miriam Brunt en Kees Bor. De voorzitter, Kees 

Bor, blikt terug op 4 jaren voorzitterschap, waarin veel zaken aan de orde zijn geweest 

en steeds in een plezierige sfeer en draagt het voorzitterschap over aan Gerrit Jan 

Zomer. De secretaris, Jan van Hulsteijn, blikt ook terug op de afgelopen periode en 

overhandigt de drie scheidende leden een boeket in kerstsferen. Ook Rian van Pagee 



en Miriam Brunt kijken terug op hun jaren in de Participatieraad, respectievelijk 8 en 

4 jaren. 

13. Sluiting. De voorzitter, Gerrit Jan Zomer, sluit vervolgens de vergadering met de wens 

voor “Goede Feestdagen”. 


